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Dagsorden 
HUNDIGE BOLDKLUB 

 

Mødeleder: Jan 

Referent: Henrik 

Dato: mandag den 29. januar kl. 19.00  

Tilstedeværende:  

 

Walid, Anja, Frank, Stig og Jan 

 

En del af mødet: Peshko 

 

Fraværende: Henrik og Annahelena 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Generalforsamlings  

-Kontingent forslag 

 *Træner og frivillige 

 

 

 *Årgang +16 

 

 

 *Piger +18  

 

 

 

-Kontingent NETS 

 *mail 

 *information m.v. 

 

 

 

 

-Hvem er på valg? 

  

Det blev vedtaget at stille 

forslag på Generalforsamlingen 

om at: 

Trænere/frivillige ændres fra 

kr. 100 til kr 0. 

Kontingent ændres fra +16 til  

+18 inden stigning til 

seniorkontingent 

+18 piger ændres fra 

seniorkontingent til 

ungdomskontingent p.t kr 530 

½ årligt. 

Fremover kan der som 

udgangspunkt kun betales via 

NETS på grund af 

administrativ/kostbar byrde 

vedr. MobilePay. Der laves info 

kampagne 

 

Jan og Walid er på valg mens 

Kirsten har valgt at fratræde  

Alle  

2. Godkendelse af sidste 

referat fra november 

Referat blev godkendt uden 

kommentarer 

Alle  

3. Information om: 

-Folkeoplysning budget 

-Analyse resultat 

-Forældreklub 

Udsat til næste møde Annahele

na 

  

4. Årshjul 

-Medlem opgørelse DIF 

 

 

-Børneattester 

 

 

-Fodboldskole 2018 

 

-trænermøder i det nye år 

 

 

-tilmelding hold forår 

Der er indberettet 409 

medlemmer herunder 299 

under 25 år 

Der mangler 5 attester p.t. at 

komme retur. Jan følger op. 

 

Fodboldskole forventes 

gennemført i uge 32 

Første møde er den 21/2 

øvrige planlægges snarest 

 

Senest på trænermødet den 

21/2 

Alle 

 

 

 

 

 

Jan 
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-Store kampdag 

 

 

-Idrætsrådets valg (mail) 

 

 

Vi forøger at få den 12/13 maj 

 

Der skal ske omvalg i 

idrætsrådet på grund af 

procedure fejl. Jan deltager 

13/2 på vegne af klubben men 

stiller ikke op 

5. Nyt fra ungdom 

-udfordringer og status 

Bettina og Anita får hver deres 

hold efter eget ønske. Bettina 

fortsætter med U13/2 mens 

Anita starter et U14/2 

 

Walid ønsker en styrkelse af 

klubbens sociale medier med 

henvisning til at bl.a Ishøj gør 

et stort arbejde ud af det. Hvis 

der kan finde en frivillig 

”journalist” vil det være det 

optimale især til kampreferater 

og oplæg hertil.  

 

Nævnte ligeledes at havde 

været i kontakt med Hundige 

Boldklubs første formand – 

Helge Skramsø – der har 

tilbudt at komme i klubben og 

fortælle historien om klubben s 

grundlæggelse. 

Walid  

6. Nyt fra senior 

-Udfordringer og status 

En træner er i gang med B2 

kursus. Hensigtsaftale lavet 

vedr. tilbagebetaling hvis 

træner forlader klubben inden 

for de kommende 2 år. 

 

Senior 1 og 2 er sammenlagt 

og det giver en række 

udfordringer med bla. flytning 

af spillere og holdtilknytning 

efter vurderet niveau. 

Formålet er som i andre 

klubber, at de bedste spiller 

serie 2 og de næstbedste serie 

3 osv. 

Majid overtager ansvaret for 

serie 3 mens Granit får 

ansvaret for serie 4 efter eget 

ønske 

Peskho  

7. Økonomi og Regnskab – 

- Årsregnskab 

- Revision 

 

Årsregnskab er klar 

Revision sker senere i den uge 

Jan  

8. Eventuelt 

  

Klubben støtter op om 

lommepenge job via Greve 

Nord. 

Jan 

 

 

 


